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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member:  Canada 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  Department of Health

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:  

Canadian Enquiry Point, 200-270 Albert Street, Ottawa, Ontario, Canada, K1P 6N7 

Tel.:  +1 613 238 3222, Fax:  +1 613 569 7808, E-mail:  enquirypoint@scc.ca  

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Pest Control Products (ICS: 65.100)

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  Proposed Amendments to the Pest Control Products Regulations (19 pages, available in English and French).    

	6.
	Description of content:  The Pest Control Products Act (PCPA) and the Pest Control Product Regulations (PCPR) provide the legislative mandate to regulate pest control products in Canada. Under the PCPA, the Minister has the authority to allow the use of unregistered pest control products (i.e. a pest control product that is not registered in Canada), if the use of such products does not pose any unacceptable health or environmental risks. Using this authority, provisions in the Pest Control Products Regulations currently allow the importation of a foreign product, exempt from Canadian registration requirements, provided it is deemed to be equivalent to a Canadian registered product and has an equivalent label.
The proposed amendments are intended to formalize the existing approach to establishing equivalence between registered and foreign products as well as to simplify certain administrative aspects of the program.

The proposed amendments, consistent with the existing program, would clarify the process by which chemical equivalence is determined between a registered Canadian product and a foreign (unregistered) product. The establishment of chemical equivalence is crucial since it helps ensure that the importation of a product under regulation does not present unacceptable health or environmental risks. Also consistent with the existing program, the amendments empower grower groups with the responsibility to nominate products for importation and to define the conditions that growers must meet in order to import products into Canada. 

Note: This document has also been notified under the SPS Agreement (G/SPS/N/CAN/622)

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Protection of human health and the environment

	8.
	Relevant documents:  Canada Gazette, Part I, 7 July 2012, Pages 1967-1985 (available in English and French)   

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	Normally within 5 to 8 months of publication in the Canada Gazette, Part I. 

These Regulations come into force six months after the day on which they are published in the Canada Gazette, Part II.

	10.
	Final date for comments:  20 September 2012

	11.
	Text available from:  National enquiry point [X], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:  
The electronic version of the legislative text can be downloaded at:

http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2012/2012-07-07/pdf/g1-14627.pdf#page=103  (Canada Gazette)or http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2012/2012-07-07/html/reg9-eng.html (English)

http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2012/2012-07-07/html/reg9-fra.html (French)
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通             报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 加拿大
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：  卫生部

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号):  有害生物控制产品 
ICS: 65.100       



  HS: 3808

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:有害生物控制产品法规修正提案（19页，英语和法语）

	6.
	内容简述: 《有害生物控制产品法案》（PCPA）和《有害生物控制产品法规》（PCPR）规定了在加拿大管理有害生物控制产品的立法委任权。根据PCPA，如果此类产品不会造成任何不可接受的健康和环境风险，该部具有允许使用未注册的有害生物控制产品（即，未在加拿大注册的有害生物控制产品）的权力。只要该产品被视为等同某种加拿大注册产品，并具有等同的标签，使用此权力，《有害生物控制产品法规》中的规定目前就允许进口外国的产品，免除加拿大注册的要求。
本修正提案旨在使现行的方法成为书面文字形式，规定注册产品和外国产品之间的等同性，以及简化该方案的某些管理方面。
本修正提案，与现行的方案相一致，将阐明确定某种注册的加拿大产品与外国（未注册）产品之间化学等同性的程序。化学等同性的确立是至关重要的，因为其有助于确保在监管下该产品的进口不会存在不可接受的健康和环境风险。同样与现行的方案相一致，本修正案授权种植者团体提名进口产品的责任，并且规定了为了进口产品到加拿大，种植者必须符合的条件。
注：本文件同样也已经根据SPS协定通报(G/SPS/N/CAN/622)

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:   保护人类健康和环境

	8.
	相关文件: 2012年7月7日的加拿大官方公报第I部分，第1967-1985页（英语和法语）  

	9.
	拟批准日期:   通常在加拿大官方公报第I部分公布5-8个月内。
拟生效日期:   这些法规在加拿大官方公报第II部分公布上后六个月生效。

	10.
	提意见截止日期:   2012/09/20

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



